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Verslag GMR-vergadering van 14 juni 2022 

Locatie: Hart van Heuze te Asten-Heusden 
 

Oudergeleding      Personeelsgeleding 

Aanwezig: 

Dhr. Stephan Matthee (voorzitter) 

Mw. Mandy Donkers (vicevoorzitter) 

Mw. Ellis Pranger 

Dhr. Twan Klein Zieverink 

Mw. Jennifer Berkhout 

Aanwezig: 

Mw. Willemien Geers 

Mw. Monique Luijben 

Dhr. Igor Ronckers 

Mw. Hennie Fransen 

Mw. Marja Burgers (aspirant-lid) 

Mw. Stefanie van Dijk 

 

Afwezig met kennisgeving:  Dhr. Niels Bohnen (aspirant-lid), Dhr. Ruud Driessen, 

     Mw. Anne-Marie de la Cousine 
 

Raad van Bestuur:   Dhr. Mischa Kleukers 

Mw. Bonna Roos  
 

Secretaris GMR en notulist:  Mw. Joanita Verkuijl 

 

Verslag GMR-vergadering 14 juni 2022 

 

1. Opening  

Stephan opent de vergadering om 18.32 uur, zonder bestuur.  

Enkele punten worden alvast kort besproken.  

Bonna en Mischa sluiten als bestuur aan om 19.00 uur voor de punten 2 t/m 5.  

Na deze punten worden de stukken en enkele andere punten (na)besproken zonder bestuur. 

 

2. Inventarisatie rondvraag, ingekomen stukken en vaststellen van de agenda 

Er is een email binnengekomen van basisschool d’n Bogerd met vragen betreffende de 

voorbeeldreglementen voor de MR-en. Joanita heeft samen met Bonna, m.b.t. de 

voorbeeldreglementen, een afspraak staan op 4 juli aanstaande. De vragen van basisschool d’n 

Bogerd zullen tijdens deze afspraak worden meegenomen. 

Aan de agenda wordt één punt toegevoegd, onder het gedeelte ‘zonder bestuur’: ‘Hoe om te gaan 

met een uitnodiging voor de contactpersoon GMR door de MR van de Ontdekking?’ 

 

3. Verslag van de vorige vergadering en actiepuntenlijst 
 

Verslag 

Het verslag van de vergadering van 21 april 2022 is al goedgekeurd. 
 

Actiepuntenlijst 

*’Contact zoeken vanuit de contactpersonen GMR met hun MR-en voor verbinding’ blijft een 

aandachtspunt, laten staan op de lijst. 

*’Werven (aspirant-)leden schooljaar 2021-2022’ mag wijzigen naar werving voor komend 

schooljaar 2022-2023 en mag nog op de lijst blijven staan. 

*’Nadenken over wie eventueel zitting wil nemen in de ‘werkgroep financiën’’ mag van de lijst. 

Actiepunt voor komend schooljaar is het opnieuw indelen van de werkgroepen. 

De werkgroep ‘financieel’ bekijkt in een kleine setting de begroting en jaarrekening van stichting 

Prodas, het is een inhoudelijk gesprek met de stichting. De werkgroep geeft advies aan de GMR 

m.b.t. hun bevindingen. Stichting Prodas kan altijd scholing regelen voor degenen die meer 

hiervan willen weten/leren.  

*’Etentje GMR regelen, datumprikker rondsturen voor data in juni’, mag van de lijst. 
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*’Regelen scholing GMR bij AOb voor begin schooljaar 2022-2023’ 

blijft nog even op de lijst staan. Ellis en Joanita pakken dit op. Graag 

vanuit de GMR-leden nog doorgeven aan Ellis waar de eventuele behoeften aan scholing liggen. 

*’Spelfouten ‘visie passend onderwijs’ doorgeven aan Bonna’, mag van de lijst. 

*’Aanpassingen doen in ‘Arbobeleid’ en 14 juni ter goedkeuring aanbieden’, is geregeld. Mag van 

de lijst. 

*’Extra overleg inplannen betreffende ‘personeelsformatieplan’’ is gedaan. Mag van de lijst. 

*'De vraag: ‘mag een machtiging per hele schoolloopbaan voor de vrijwillige bijdrage?’ nazoeken 

i.v.m. nieuwe wet’, is gedaan. Mag van de lijst. 

In de wet ligt niets vast over hoe de vrijwillige bijdrage ge-int mag worden. De hoogte moet ieder 

schooljaar opnieuw worden vastgesteld. Het is niet verboden, maar zeker niet aan te raden om een 

machtiging per hele schoolloopbaan te bepalen. 

*’Navragen bij communicatie-medewerker Prodas of ouders apart benaderd kunnen worden voor 

oproep nieuwe leden’, is gedaan. Mag van de lijst. De ouders zijn door de diverse scholen binnen 

stichting Prodas benaderd via schoolapp/nieuwsbrief. 

*‘Inplannen datum thema-avond schooljaar 2022-2023’, is geregeld. De thema-avond staat 

gepland op donderdag 24 november vanaf 19.00 uur in het Hart van Heuze. 

*’Nadenken over functie vicevoorzitter schooljaar 2022-2023’, mag op de lijst blijven staan. 

 

4. Thema’s vanuit het bestuur 
 

4.1 Bestuursverslag en jaarrekening  

Het is een volledig verslag. Er is meer aandacht besteed aan het ‘welzijn van de kinderen’. Ook is 

er natuurlijk aandacht voor het financiële plaatje. Het financiële gedeelte is door de accountant 

inmiddels goedgekeurd. Het jaar 2021 was een succesvol jaar. Prodas is heel trots op iedereen 

binnen de stichting! 

Er zijn nog enkele opmerkingen/vragen: 

*’Het is een duidelijk verhaal, eigentijds en goed te lezen’. 

*’Het valt op dat de opbrengsten voor passend onderwijs teruglopen’. 

Dat klopt. De middelen worden steeds minder, het moet over een grotere groep worden verdeeld. 

De instroom binnen speciaal basisonderwijs is bij Prodas hoger dan gemiddeld.  

De stichting wil steeds meer naar ‘meer inclusief’ onderwijs, wat nog een ambitie is. Als stichting 

Prodas hier slim mee omgaat dan is het niet per definitie een probleem dat de middelen 

teruglopen. Het moet goed onderbouwd zijn zodat de middelen terechtkomen daar waar het hoort. 

Stichting Prodas gaat echt voor de kinderen.  

*’De PGMR hoopt dat er goed naar de ‘realiseerbaarheid’ wordt gekeken betreffende ‘meer 

inclusief’ onderwijs’. 

*’In de beschrijving van de prognose betreffende de leerkrachten voor 2020-2026 valt op dat de 

uitstroom best fors is. Wat doet Prodas om groei te krijgen van personeel?’ 

Prodas wil de lat hoog houden. De stichting is bezig met een strategische personeelsplanning en 

profileert zich als aantrekkelijke werkgever. 

*’Zijn er ook nog zij-instromers?’ 

Er zijn enkele aanmeldingen, het zijn geen grote getallen. De stichting staat er zeker voor open. 

*’In 2021 was er een tekort in de vervangerspool. Is er al zicht op komend schooljaar hierover?’ 

De vervangerspool is nagenoeg leeg, de stichting is momenteel hiervoor aan het werven. 

*’Er staat in het verslag beschreven dat er geen rekening is bij de ABN. Wat doet deze informatie 

in het verslag?’ 

Er is wel een rekening geweest daar, maar deze is inmiddels opgeheven. Vandaar dat dit nogmaals 

is aangegeven in het bestuursverslag.  
 

4.2 Bestuursformatieplan 

Het bestuursformatieplan is met de PGMR al besproken. Zijn er nog vragen/aanvullingen? 

*’In de functietabel mist de Prodas preventie-medewerker. Is dit een functie of een taak?’ 

De rol van de preventie-medewerker wordt uitgezocht door Bonna. 

De PGMR kan, na het uitzoeken van de rol van de preventie-medewerker, instemmen met het 

bestuursformatieplan. 
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4.3 Voorstel jaarplanning 2022-2023 

De GMR kan instemmen met de jaarplanning voor komend schooljaar. 
 

4.4 Arbobeleid 

Het stuk is aangepast zoals afgesproken. 

Bij het toegevoegde punt 16 staat nu beschreven hoe om te gaan met een epidemie uitbraak.  

De GMR vraagt nog om dit te wijzigen in pandemie-/ epidemie uitbraak.  

Betreffende het stuk wat beschreven staat over BHV is nog het volgende uitgezocht:  

‘De BHV'ers moeten opgeleid zijn voor het uitvoeren van BHV-taken. Het is verstandig om advies 

te vragen aan bijvoorbeeld de arbodienst welke opleiding nodig is voor de BHV'ers.  

De opleidingseisen maken deel uit van het BHV-plan. Kennis en vaardigheden van de 

bedrijfshulpverlener moeten up-to-date blijven.  

Richtlijn is dat BHV’ers eens in de twee jaar een herhalings-/opfriscursus volgen, of zoveel eerder 

als nieuwe kennis/techniek dit vereist. Maar het is wel van belang dat de opleidingen en 

oefeningen van de BHV’ers goed bijgehouden worden, zodat je altijd kunt aantonen dat je de 

BHV goed hebt georganiseerd’. Het staat dus juist beschreven in het Arbo-beleid. 
 

De GMR kan, na de verandering van epidemie uitbraak naar pandemie-/ epidemie uitbraak, 

instemmen met het Arbo-beleid. 
 

4.5 Huisvestingsontwikkeling 

Het IHP in Deurne loopt.  

In Asten is de bouw van ‘de Ontdekking’ begonnen.  

In Someren zijn meer leerlingen dan gedacht, in het IHP wordt bekeken hoe hiermee omgegaan 

moet worden. 

 

5. Thema’s vanuit de GMR 
 

5.1 Werving nieuwe leden  

Jennifer Berkhout is volgens het rooster van aftreden herkiesbaar. Zij heeft aangegeven de 

komende vier jaar de OGMR te willen blijven versterken. 

De werving voor aanvulling in de GMR verloopt moeizaam. De MR-en, de directeuren, de 

leerkrachten via intranet en de ouders via schoolapp/nieuwsbrief zijn op de hoogte gebracht.  

Er zijn geen reacties binnengekomen op deze actieve werving.  

De GMR zoekt nog één ouder en twee leerkrachten om voltallig te zijn voor komend schooljaar. 

Het blijkt lastig, wellicht is de GMR te ver van de school af. Het beste is om mensen persoonlijk te 

benaderen. Het verzoek aan de GMR-leden om nog eens goed rond te kijken. 

____________________________________________________ 

 

Zonder bestuur 
 

a.   Nabespreken stukken 

De uitkomsten van de GMR over de besproken stukken staan in het verslag genoemd per punt. 
 

b.   Thema-avond GMR-MR schooljaar 2022-2023  

De thema-avond staat gepland op 24 november 2022. 

Het verzoek om mee na te denken over een thema voor deze avond, graag met Ellis contact 

opnemen hierover. 
 

c.   Scholing GMR door AOb schooljaar 2022-2023  

Ellis en Joanita zullen dit oppakken. 
 

d.   Communicatie vanuit de GMR na elke vergadering  

De vraag is hoe de GMR nog meer zichtbaar kan worden. Hierover zal worden nagedacht.  
 

e.   Vicevoorzitter  

Er is nog geen invulling voor de rol van vicevoorzitter voor komend schooljaar. 

Het verzoek hier nogmaals over na te denken! 
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f.    Hoe om te gaan met een uitnodiging voor de contactpersoon GMR  

      door de MR van de Ontdekking? 

De afspraak zal worden doorgeschoven naar komend schooljaar, zodra de nieuwe contactpersoon 

vanuit de GMR bekend is. 

       

Rondvraag 

Er zijn geen vragen. 
 

‘Wat heeft deze vergadering opgeleverd voor onze kinderen?’ 

-Er is een ambitieus huisvestingsplan wat ten goede komt aan onze kinderen. 

-Er wordt goed nagedacht over de toekomst binnen stichting Prodas, ten gunste van onze kinderen.  

 

De vergadering wordt, met dank aan allen, gesloten om 20.50 uur. 

 

 

Werkgroepen-indeling schooljaar 2021-2022: 
 

‘GMR in verbinding’:    Anne-Marie de la Cousine, Twan Klein-Zieverink,  

Ellis Pranger  

‘Personeel’:     Monique Luijben, Jennifer Berkhout, Igor Ronckers 

‘Strategie, huisvesting en financieel’: Stefanie van Dijk, Ruud Driessen, Stephan Matthee 

‘Onderwijskwaliteit’:    Mandy Donkers, Willemien Geers, Hennie Fransen 

 

 

Vergaderdata 2022-2023 - Locatie: Hart van Heuze / koffiekamer bassischool Antonius  
 

*Dinsdag  27 september 2022 18.30 – 21.00 uur 

(locatie: koffiekamer basisschool Antonius in Heusden) 
 

*Dinsdag  08 november 2022    18.30 - 21.00 uur  

(locatie: koffiekamer basisschool Antonius in Heusden) 
 

Donderdag   24 november 2022 19.00 – 22.00 uur 

(thema-avond GMR-MR, locatie: Hart van Heuze in Heusden)  
 

*Dinsdag   20 december         18.30 - 20.00 uur  

(financiële commissie bespreking concept begroting) 
 

*Woensdag  11 januari 2023  18.30 - 21.00 uur    

(locatie: ‘de Hoeksteen’ Hart van Heuze in Heusden) 
 

*Donderdag  02 maart 2023   18.30 - 21.00 uur   

 (locatie: ‘de Hoeksteen’ Hart van Heuze in Heusden) 
 

*Donderdag  11 mei 2023  18.30 - 21.00 uur     

(locatie: ‘de Hoeksteen’ Hart van Heuze in Heusden) 
 

*Dinsdag  06 juni 2023  18.30 – 20.00 uur 

(financiële commissie bespreking jaarrekening) 
 

*Woensdag  28 juni 2023    18.30 - 21.00 uur  

(locatie: ‘de Hoeksteen’ Hart van Heuze in Heusden) 
 

*Donderdag  13 juli 2023 (reserve)   18.30 - 21.00 uur 


